
ZÁPISNICA  

z 5. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Šuriankach, konaného dňa 21. júna 2023 o 18:00 v zasadačke obecného úradu 

v Šuriankach 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie, 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, 

3. Kontrola plnenia uznesení, 

4. Záverečný účet obce za rok 2022 a hospodárenie obce v roku 2022, 

5. Kontrolná činnosť hlavnej kontrolórky obce, 

6. Žiadosť o odkúpenie časti parcely, 

7. Činnosť komisie kultúry a športu, správa predsedníčky, 

8. Rôzne, 

9. Interpelácia poslancov, 

10. Diskusia, 

11. Správa predsedu návrhovej komisie, 

12. Záver. 

Priebeh zasadnutia 

1. Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce privítaním všetkých zúčastnených. Zároveň konštatoval, že 

vzhľadom na to, že zasadnutia sa zúčastňujú šiesti zvolení poslanci, je zasadnutie zastupiteľstva uznášaniaschopné. 

K zverejnenému programu zasadnutia zastupiteľstva neboli vznesené žiadne námietky. Starosta obce dal hlasovať 

o navrhnutom programe zasadnutia. Za prijatie programu zasadnutia hlasovali všetci prítomní poslanci. 

 

Hlasovanie o uznesení č. 01/05.2023: 

Obecné zastupiteľstvo v Šuriankach SCHVÁLILO program štvrtého zasadnutia obecného zastupiteľstva v navrhovanom 

znení. 

 

ZA: Ing. Tomáš Ďuriška, Zuzana Vanková, Zuzana Slišková, Juraj Šťastný, JUDr. Milan Kukučka, Marek Sulan 

PROTI: x 

ZDRŽAL SA: x 

 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starosta obce navrhol do návrhovej komisie za predsedu JUDr. Milana Kukučku a za člena návrhovej komisie poslanca 

Ing. Tomáša Ďurišku. Za overovateľov zápisnice určil poslancov Juraja Šťastného a Mareka Sulana. Za zapisovateľku 

určil pani Katarínu Gašparíkovú. 

K predloženému návrhu neboli vznesené žiadne pripomienky, nasledovalo hlasovanie, ktorého výsledkom bolo 

jednomyseľné schválenie členov návrhovej komisie. 

 

Hlasovanie o uznesení č. 02/05.2023: 

Obecné zastupiteľstvo v Šuriankach SCHVÁLILO návrhovú komisiu v zložení predseda JUDr. Milan Kukučka a člen Ing. 

Tomáš Ďuriška. 

 

ZA: Ing. Tomáš Ďuriška, Zuzana Vanková, Zuzana Slišková, Juraj Šťastný, JUDr. Milan Kukučka, Marek Sulan 

PROTI: x 

ZDRŽAL SA: x 

 

3. Kontrola plnenia uznesení 

Starosta obce na základe predloženého výpisu schválených uznesení konštatoval, že všetky schválené uznesenia sú 

v stave plnenia. 

 

4. Záverečný účet obce za rok 2022 a hospodárenie obce v roku 2022 

V rámci tohto bodu rokovania zastupiteľstva bol predložený Záverečný účet obce, ktorý bol vypracovaný 

v ekonomickom oddelení obecného úradu. Materiál bol zverejnený aj na úradnej tabuli obce a na webovej stránke obce. 



K predloženému materiálu neboli vznesené žiadne námietky. K záverečnému obce bolo zo strany hlavnej kontrolórky 

obce vypracované Stanovisko hlavnej kontrolórky, ktoré bolo k zastupiteľstvu predložené a bolo hlavnou kontrolórkou 

prezentované.  

Starosta zároveň konštatoval, že v zmysle zverejnenej Správy nezávislého audítora zo dňa 21. marca 2023 obec 

Šurianky konala v súlade s požiadavkami zákona o rozpočtových pravidlách. 

 

Hlasovanie o uznesení č. 03/05.2023: 

Obecné zastupiteľstvo v Šuriankach BERIE NA VEDOMIE Správu hlavného kontrolóra s Stanovisko k Záverečnému účtu 

obce za rok 2022.  

 

ZA: Ing. Tomáš Ďuriška, Zuzana Vanková, Zuzana Slišková, Juraj Šťastný, JUDr. Milan Kukučka, Marek Sulan 

PROTI: x 

ZDRŽAL SA: x 

 

Hlasovanie o uznesení č. 04/05.2023: 

Obecné zastupiteľstvo v Šuriankach SCHVÁLILO Záverečný účet obce za rok 2022. 

 

ZA: Ing. Tomáš Ďuriška, Zuzana Vanková, Zuzana Slišková, Juraj Šťastný, JUDr. Milan Kukučka, Marek Sulan 

PROTI: x 

ZDRŽAL SA: x 

 

Hlasovanie o uznesení č. 05/05.2023: 

Obecné zastupiteľstvo v Šuriankach BERIE NA VEDOMIE Správu nezávislého audítora k účtovnej závierke obce k 

31.12.2022. 

 

ZA: Ing. Tomáš Ďuriška, Zuzana Vanková, Zuzana Slišková, Juraj Šťastný, JUDr. Milan Kukučka, Marek Sulan 

PROTI: x 

ZDRŽAL SA: x 

 

5. Kontrolná činnosť hlavnej kontrolórky obce 

Starosta obce dal v tomto bode slovo hlavnej kontrolórke obce k vykonanej kontrole podľa schválených Plánov 

kontrolnej činnosti na I. polrok 2023. Hlavná kontrolórka oboznámila prítomných poslancov o predmete kontrol. 

Zároveň bol predložený Plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2023. K tomuto bodu nemal nikto z prítomných žiadne 

námietky a ani otázky. Starosta obce dal hlasovať o uzneseniach. 

 

Hlasovanie o uznesení č. 06/05.2023: 

A) Obecné zastupiteľstvo v Šuriankach BERIE NA VEDOMIE Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za 

I. polrok 2023, 

 

B) Obecné zastupiteľstvo v Šuriankach SCHVÁLILO Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2023. 

 

ZA: Ing. Tomáš Ďuriška, Zuzana Vanková, Zuzana Slišková, Juraj Šťastný, JUDr. Milan Kukučka, Marek Sulan 

PROTI: x 

ZDRŽAL SA: x 

 

6. Žiadosť o odkúpenie časti parcely 

V tomto bode rokovania bola predložená žiadosť p. Leonarda Klučára o odkúpenie časti parcely (EKN č. 178/102, k. ú. 

Šurianky). Jedná sa o časť pozemku vo vlastníctve obce nachádzajúci sa na konci Hornej domoviny. Predmetom žiadosti 

je tá časť, ktorá priamo susedí s pozemkom vo vlastníctve žiadateľa. Žiadateľ sa o pozemok dlhodobo stará. Zároveň sa 

pri zameraní pozemkov zistilo, že hranica medzi parcelami prechádza miestom, kde sa nachádzajú vzrastlé dreviny. 

Zámerom teda je tieto stromy zachovať a posunúť oplotenie pozemku tak, aby sa predišlo výrubu stromov. 

Starosta obce navrhuje predmetnej žiadosti vyhovieť a pristupovať k tejto záležitosti rovnako, ako sa v minulosti 

v obdobných prípadoch postupovalo. Navrhuje zverejniť zámer odpredaja nehnuteľného majetku obce z dôvodu 

osobitného zreteľa žiadateľovi p. Leonardovi Klučárovi vo výške 1,50 eur/m2.  

 

Hlasovanie o uznesení č. 07/05.2023: 

A) Obecné zastupiteľstvo v Šuriankach, v súlade s ust. § 9 ods. 2 písm. a) a § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v znení nesk. predpisov SCHVAĽUJE žiadosť žiadateľa Leonarda Klučára, bytom Šurianky 28, 951 26 o 

odkúpenie nehnuteľného majetku obce a zámer predať nehnuteľný majetok obce žiadateľovi. Predmetom predaja bude 

novovzniknutá parcela o výmere 32 m2, ktorá vznikne oddelením z parcely EKN č. 178/102 k. ú. Šurianky – ostatná 



plocha, ktorá je vo výlučnom vlastníctve obce Šurianky (1/1) nachádzajúcej sa v obci Šurianky, kat. úz. Šurianky, 

zapísanej v LV č. 693 ako parc. EKN č. 178/102 – ostatná plocha o výmere 346 m2. Výška kúpnej ceny je 1,50 EUR/m2. 

 

B) Obecné zastupiteľstvo v Šuriankach v súlade s ust. § 9 ods. 2 písm. a) a § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o 

majetku obcí v znení nesk. predpisov SCHVAĽUJE spôsob prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku obce kúpnou 

zmluvou z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa ust. § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v 

znení nesk. predpisov, ktorá sa má uzavrieť medzi predávajúcim - Obec Šurianky a kupujúcim Leonard Klučár, bytom 

Šurianky 28, 951 26. Predmetom prevodu vlastníckeho práva bude novovzniknutá parcela o výmere 32 m2, ktorá 

vznikne oddelením z parcely EKN č. 178/102 k. ú. Šurianky – ostatná plocha, ktorá je vo výlučnom vlastníctve obce 

Šurianky (1/1) nachádzajúcej sa v obci Šurianky, kat. úz. Šurianky, zapísanej v LV č. 693 ako parc. EKN č. 178/102 – 

ostatná plocha o výmere 346 m2. Výška kúpnej ceny je 1,50 EUR/m2. 

Náklady na vypracovanie kúpnej zmluvy, geometrického plánu a správne poplatky za vklad vlastníckeho práva do 

katastra nehnuteľností znáša kupujúci. Osobitný zreteľ je založený na tom, že sa jedná o nehnuteľnosť bez reálneho 

všeobecne - prospešného využitia a je kupujúcim užívaná a udržiavaná. Odpredajom nehnuteľnosti dôjde k zosúladeniu 

právneho stavu so stavom reálnym (užívacím). Prevodom majetku obce sa tak prispeje k účelnejšiemu využívaniu 

pozemku a usporiadaniu majetkových pomerov s ohľadom na tvar a rozmery pozemkov vo vlastníctve obce a tretej 

osoby (kupujúceho). 

 

ZA: Ing. Tomáš Ďuriška, Zuzana Vanková, Zuzana Slišková, Juraj Šťastný, JUDr. Milan Kukučka, Marek Sulan 

PROTI: x 

ZDRŽAL SA: x 

 

 

7. Činnosť komisie kultúry a športu, správa predsedníčky 

V tomto bode rokovania predsedníčka Komisie kultúry a športu podala informácie o pripravovanom podujatí Cyrilo-

metodské slávnosti, ktoré sa uskutočnia 5. júla a budú pozostávať zo svätej omše v miestnom kostole a výstavy 

v kultúrnom dome. Zároveň informovala prítomných poslancov o pripravovanom podujatí Letné slávnosti, ktoré sa 

uskutočnia 15. júla 2023. Je potrebné stanoviť výšku vstupného na podujatie. Navrhovaná výška je 3 eurá pre osoby 

nad 15 rokov a cenu 1 lístka do tomboly vo výške 0,5 eur. 

 

Hlasovanie o uznesení č. 08/05.2023: 

Obecné zastupiteľstvo v Šuriankach SCHVAĽUJE cenu vstupného na podujatie Letné slávnosti 2023 vo výške 3 eurá pre 

osoby staršie ako 15 rokov. 

 

ZA: Ing. Tomáš Ďuriška, Zuzana Vanková, Zuzana Slišková, Juraj Šťastný, JUDr. Milan Kukučka, Marek Sulan 

PROTI: x 

ZDRŽAL SA: x 

 

 

8. Rôzne 

V tomto bode starosta obce informoval, že prevádzka COOP Jednota Šurianky musela v polovici mája 2023 zatvoriť 

svoju prevádzku z dôvodu práceneschopnosti zamestnancov. Tento stav zásadne skomplikoval situáciu obyvateľom 

obce a taktiež došlo k zamedzeniu zásobovania jedálne MŠ potravinami. Zásobovanie jedálne MŠ potravinami 

zabezpečoval vždy 2x do týždňa starosta obce z obchodných prevádzok v Nitre. Po násobných urgenciách zo strany 

starostu smerom na zodpovedné osoby v COOP Jednota SD Nitra na riešenie nevyhovujúceho stavu bol deklarovaný 

dátum otvorenia začiatkom júna. Tento termín bol však odložený. Posledné informácie, ktoré prevádzkovateľ poskytol 

deklarujú, že v týždni medzi 19. 6. – 23.6. dôjde k inventarizácii tovaru a následnému otvoreniu prevádzky. Posledný 

deklarovaný plánovaný termín otvorenia je štvrtok 22.6. alebo piatok 23.6. 2023. Pôjde o čiastočné otvorenie na 

dopoludnie. 

Zároveň informoval, že prebehla plánovaná letná oprava pouličného osvetlenia v obci. Došlo však k neštandardnej 

situácii, kedy sa vo veľmi krátkom časovom úseku (cca 3 mesiace; zvyčajne bola poruchovosť cca 3-5 lámp za polrok) 

vypálilo naraz cez 23 svietidiel. Z tohto dôvodu sa pristúpilo k hľadaniu a výberu úplne nového typu lámp, čo spôsobilo 

zdržanie opráv. Celková cena opravy bola 2100 eur. 

Starosta tiež v tomto bode informoval, že sa pripravuje inštalácia nového fitness alebo workout prvku v priestoroch 

detského ihriska z prostriedkov Nitrianskeho samosprávneho kraja. Vyzdvihol veľmi dobre zvládnutú aktivitu 

poslanca Tomáša Ďurišku, ktorý spolu s poslancom Jurajom Šťastným a Marekom Sulanom zorganizovali brigádu 

vedúcu k úprave celého areálu vrátane úpravy drevín, vyčistenia starých preliezok, ich natretiu a úprave celého 

mobiliáru. Brigáda sa organizovala 4 dni a zúčastnilo sa jej aj niekoľko obyvateľov obce a starosta obce. Touto cestou 

všetkým zapojeným veľmi pekne ďakujeme. 



Starosta zdôraznil aj pretrvávajúci problém s parkovaním na chodníku, predovšetkým na hlavnej ceste. Z dôvodu toho, 

že autá prechádzajú chodníkom a aj po kanalizačných poklopoch, ktoré nie sú určené na pojazd automobilmi dochádza 

ku škodám, ktoré stoja obec nemalé finančné prostriedky. Bude prebiehať informačná kampaň a neskôr žiaľ asi aj 

k pokutovaniu takéhoto konania. 

Ďalej informoval o plánovanej modernizácii ďalších činností obecného úradu a prechode obecného úradu do 

elektronického systému komunikácie s občanmi a inštitúciami – tzv. DCOM. 

A nakoniec podal informáciu o začiatku jednaní s Regionálnou vodárenskou spoločnosťou o možnosti prevádzkovania 

systému obecnej kanalizácie a obecného vodovodu. Rokovania budú vedené spoločne aj so zástupcami obcí Hruboňovo 

a Čermany. 

 

9. Interpelácia poslancov 

V tejto časti vystúpila poslankyňa Zuzana Slišková s informáciou, že začali spoločne s poslankyňou Zuzanou Vankovou 

riešiť na podnet starostu obce náležitosti ohľadom kroniky obce. Navrhla, aby obec začala s procesom hľadania 

kronikára a bude teda potrebné vyhlásiť výberové konanie na túto pozíciu. 

Poslankyňa Zuzana Vanková sa pýtala na systém kosenia priestorov pri bytovkách, či došlo k nejakým zmenám a kto 

toto kosenie zabezpečuje. Taktiež sa informovala, či by nebolo žiaduce vykonať úpravu povrchu pumptrackovej dráhy. 

Poslanec Marek Sulan odpovedal, že vhodné by to bolo, ale účel plní aj v tom stave v akom je, nakoľko navozenie nového 

materiálu by bolo drahé. Starostu obce sa p. Vanková pýtala, či obec podala žiadosť o dotáciu z prostriedkov NSK, ku 

ktorej bola do konca mája 2023 vyhlásená výzva. Starosta informoval, že obec nebola oprávneným žiadateľom, nakoľko 

sme členom MAS a výzva bola určená pre nečlenov. Ďalej sa informovala o projekte budovania optického internetu 

v obci, nakoľko v Lužiankach sa v týchto dňoch realizuje pokládka optického internetu. Žiadne nové informácie 

k projektu obec nemá, a došlo aj k prepadnutiu staveného povolenia z dôvodu nedodržania časového horizontu pre 

uskutočnenie stavby. V tomto bode poslankyňa p. Vanková informovala o spôsobe zberu olejov v obci a o rôznych 

cenových ponukách k službe zabezpečujúcej mobilné toalety do priestoru cintorína. 

 

10. Diskusia 

V rámci diskusie vystúpil hosť – Ing. Sasko, ktorý informoval zastupiteľstvo, že existujú obce, v ktorých sa platí nižší 

poplatok za TKO a že naša obec nemá spravodlivý systém výberu poplatkov. Starosta informoval, že je veľmi dôležité 

porovnávať obce, ktoré poskytujú rovnaké služby a zároveň upozorňoval, že mnohé obce doplácajú rozdiel príjmu za 

TKO a výdajov spojených s odvozom, spracovaním a uložením TKO z rozpočtov, čo je nelegálne konanie. Na novom 

systéme sa pracuje na úrovni PZO a aj predstaviteľov obce a bude čoskoro predstavený. Ďalej Ing. Sasko vzniesol 

podozrenie, že obec koná v rozpore so všeobecne záväzným nariadením, kde je uvedené, že príjmy z výberu poplatku 

za TKO majú byť použité výhradne na výdavky spojené so systémom odpadového hospodárstva v obci. Ekonómka obce 

poskytla občanovi výpis plnenia rozpočtu obce za predchádzajúci rok, ktorý dokazuje, že tomu tak nie je a dokonca 

vyšlo najavo, že príjmy vzhľadom na výdavky boli nižšie. 

V tejto časti zasadnutia vystúpil aj poslanec Marek Sulan, ktorý poukázal na problémy spojené s ohováraním niektorých 

členov zastupiteľstva za to, že sa nezúčastnili niektorých podujatí, napr. na brigáde, alebo na Dni matiek a pod. Nie je 

v silách všetkých vždy skĺbiť osobné a pracovné povinnosti s aktivitami kultúrnej komisie. Určitá forma útokov bola 

adresovaná, okrem poslancov, aj na starostu obce alebo pracovníkov obecného úradu. Poprosil o upokojenie situácie 

a o intervenciu k ľuďom, ktorí takto konajú. 

 

11. Správa predsedu návrhovej komisie 

Predseda komisie JUDr. Milan Kukučka v tomto bode zasadnutia konštatoval, že poslanci jednomyseľne schválili všetky 

predložené uznesenia a všetky hlasovania sú platné. 

 

12. Záver 

Starosta obce poďakoval prítomným poslancom za účasť a ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

 

Zapísala:   Katarína Gašparíková 

 

 

Zápisnicu overili:  Juraj Šťastný   Marek Sulan 

 

 

 

V Šuriankach, dňa 21. 06. 2023     PaedDr. Marek Peňaško 


